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Protokół Nr XLIII /2013 

z  XLIII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 listopada 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Czesława Polita . 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

października   2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 

wykorzystania,     

b) zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie przyjęcia 

Gminnego programu Zdrowotnego pn. ,,program zapobiegania czynnikom 

ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 2013 -2015 ˮ, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej na rok 2013, 
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d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2013-2022, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej.  

9. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

10. Zamknięcie obrad.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Włodzimierz Grochocki postawił wniosek 

o rozszerzenie porządku obrad XLIII sesji o  następujące punkty :  

1) Interpelacje 

2) Wolne wnioski 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

października   2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 

wykorzystania,     

b) zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie przyjęcia 

Gminnego programu Zdrowotnego pn. ,,program zapobiegania czynnikom 

ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 2013 -2015 ˮ, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej na rok 2013, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2013-2022, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej.  

9. Interpelacje. 

10. Wolne wnioski. 

11. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

12. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLIII   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radna Małgorzata Kiełbik,  

2) radna Marzena Skwarko, 
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3) radny Anna Ślęzak  

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 28 października  2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLII  sesji podczas obrad XLIII  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

miedzy sesjami brak udział w posiedzeniach Komisji oraz w przygotowaniu materiałów na 

sesję. 

Przewodniczący odczytał pismo , które wpłynęło do Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 

zmiany granic osiedli na terenie miasta Strykowa i poinformował, że pismo zostało 

przekazane do burmistrza  celem realizacji. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

zajmowała się sprawą zimowego utrzymania dróg na terenie gminy .Po zapoznaniu się z 

informacją zarządców dróg o metodach utrzymania dróg w okresie zimy Komisja wystąpiła z 

wnioskiem u udzielenie informacji w jaki sposób w okresie zimy będą utrzymywane chodniki 

przy drogach. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zajmowała 

się opiniowaniem projektów uchwał. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Sławomir Źródło poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. 

realizacji inwestycji z zakresu ochrony środowiska. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja zapoznała się z informacją dot. działalności jednostki Robót Publicznych w 

Strykowie . Przewodniczący Komisji podkreślił, że zakres oraz ilość wykonanych przez 

Jednostkę  prac na rzecz gminy Stryków zasługuje na pochwałę i najwyższą pozytywną 

ocenę. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno  posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. współpracy gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi w roku 2013 oraz 

opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 
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Burmistrz Andrzej Jankowski mówił o dwóch najważniejszych sprawach z ostatnich 

tygodni. Pierwsza to sprawa opieki medycznej na terenie Gminy Stryków – w obecnej chwili 

następuje wymiana korespondencji oraz wystąpienie Spółki Remedium do sądu. 

Druga sprawa dotyczy zakładu na ul. Warszawskiej 4 w Strykowie. Burmistrz poprosił o 

przedstawienie tej sprawy przez panią Bożenę Motylińską zastępcę burmistrza.   

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że 24 

października br. została wydana decyzja środowiskowa dla przedsięwzięcia polegającego na 

prowadzeniu punktu zbierania odpadów z lokalizacja ul. Warszawska 4 w Strykowie. Pani 

Motylińska przyznała, że temat ten umknął szczegółowemu badaniu i uwadze. 

Poinformowała, że Urząd posiada pozytywną opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Łodzi dla tego przedsięwzięcia. Dokumentacja nie stwarza podstaw do innego 

postrzegania tego przedsięwzięcia. Inspektor sanitarny przekazał decyzję z uwagami. W tej 

chwili czynimy starania, aby tę decyzję unieważnić. Wystosowaliśmy pismo do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Łodzi o unieważnienie decyzji, które ma się do 

tego ustosunkować do 15 grudnia br. Pani Bożena Motylińska poinformowała, że wydana 

przez Urząd decyzja środowiskowa nie uprawnia podmiotu do jakichkolwiek działań, do 

rozpoczęcia robót budowlanych, do tego musi być odrębne postępowanie. Z dniem 1 sierpnia 

br. weszło w życie Rozporządzenie Rady Ministrów zmieniające rozporządzenie w sprawie 

przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko, które mówi, że Urzędy gmin 

będą wydawać wyłącznie decyzje środowiskowe w przypadku punktów do zbierania lub 

przeładunku złomu. Jeśli chodzi o przedmiotową decyzję, to nie ma ona mocy prawnej. 

Wystosowaliśmy także pismo do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o niepodejmowaniu 

działań związanych z wydawaniem innych decyzji, ponieważ działka o której mówimy ma 

zupełnie inne przeznaczenie w planie zagospodarowania przestrzennego, a mianowicie w 

planie zapisana jest tam droga.  

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 

wykorzystania,     

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie przyjęcia 

Gminnego programu Zdrowotnego pn. ,,program zapobiegania czynnikom 

ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 2013 -2015 ˮ, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  
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c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej na rok 2013, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały w § 

4 tj. zapis o brzmieniu ,, wolnymi środkami jako nadwyżką ˮ. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2013-2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 9 Interpelacje. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o wydanej przez Urząd decyzji zezwalającej  francuskiej 

firmie   urządzenie składowiska odpadów niebezpiecznych przy ul. Warszawskiej 4 w 

Strykowie bez wiedzy i konsultacji z mieszkańcami. Mieszkańcy tego rejonu dowiedzieli się 

o takich przedsięwzięciach gminy w momencie przekazania mi obwieszczenia do 

wywieszenia w osiedlu, które też do końca nie było zrozumiałe. O takich poczynaniach gminy 

nie wiedzieli również mieszkańcy osiedla.  Dlatego pytałem Panią Sekretarz na komisji 

kultury,  Burmistrza na posiedzeniu jednej z Komisji,  jak rozumieć to obwieszczenie gdzie 

się pisze o odpadach innych niż niebezpieczne i niebezpieczne. 

Zgłosiłem się do pokoju nr 5 , około dwie godziny wertowałem  teczkę z dokumentacją  i 

dziwię się , że powiat , który podejrzewam , że znał przeszłość tego terenu, wiedział coś na 

ten temat, stąd taka opinia powiatu. Generalna dyrekcja  być może nie bo to jest nowa 

instytucja , nowi ludzie i nie znali takiej sytuacji   Tam gdzie obecnie planowana jest taka 
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inwestycja wcześniej był zakład produkujący pokost i farby , duże pokłady tych produktów są 

zakopane w ziemi i trują mieszkańców  pewnie do tej pory.  

Radny mówił , że każde osiedle posiada swój statut, w którym mowa jest o konsultowaniu 

spraw dotyczących osiedla a zwłaszcza oddziaływania różnych inwestycji na środowisko. 

Radny pytał dlaczego nie przeprowadzono takich konsultacji celem poznania opinii 

mieszkańców? 

Radny stwierdził , że zostały naruszone podstawowe normy prawa demokratycznego  przy 

wydawaniu tej decyzji, mówił o tym , że nie ma uwag o to do Burmistrza tylko do Pani 

Burmistrz bo to jest merytorycznie jej ,, działka ˮ i jej niedopatrzenie. Radny powołując się na 

mieszkańców apelował do burmistrza o wyciągniecie konsekwencji służbowych  w stosunku 

do swojego zastępcy. 

Radny mówił o tym , że od początku sprawy czyli od miesiąca sierpnia 2013 roku  sprawy 

związane z wydaniem tej  decyzji , o której mówił na początku nigdy nie były przedstawiane 

na posiedzeniach żadnej z komisji rady , w protokołach z posiedzeń  nie ma  zapisów ani 

wzmianek w tej sprawie .  

Radny mówił również o tym, że dwa razy zwracał się na prośbę mieszkańców , aby dopisać 

do czynszu w budynkach komunalnych opłatę za śmieci - było to dwa miesiące temu i nie ma 

odpowiedzi. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Przyjęliśmy dawno temu zasadę , że elementem mającym negatywny wpływ na środowisko 

na terenie gminy Stryków są autostrady, w związku z tym każda inwestycja , która będzie 

miała negatywny wpływ na środowisko nie może się pojawić. Wyjaśnienia Pani Burmistrz 

mówią o tym , że to nie gmina jest inicjatorem powstania tego zakładu i będziemy dążyć do 

tego żeby sprawę załatwić w odpowiedni sposób. 

Jeśli chodzi o to kto jest zatrudniony , w jaki sposób i kiedy będzie zwalniany ta decyzja  

należy  do Burmistrza. 

Pan Marcin Leśny  radca  prawny przedstawił proces postępowania ze strony organów 

gminy czy starostwa  przy wydawaniu tego rodzaju decyzji. Pan Leśny mówił również o 

zaniedbaniach legislacyjnych ze strony rządu w kwestii regulowania przepisów dotyczących 

ochrony środowiska w kraju  i dostosowywania ich do norm unijnych . 

Aby móc prowadzić działalność polegającą na magazynowaniu odpadów należy mieć 

zezwolenie a organem właściwym do wydania zezwolenia jest starostwo nie gmina, a w 

dalszym postępowaniu wydanie warunków techniczno-budowlanych. 

Pan Marcin Leśny podkreślił , że rozumie obawy mieszkańców jednak aby inwestycja mogła 

powstać musi być zgodna z planem zagospodarowania przestrzennego. Na dzień dzisiejszy w 

planie zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa  w miejscu tym częściowo  

wrysowana jest południowa obwodnica miasta Strykowa schodząca do drogi krajowej nr 14. I 

dlatego wniosek nie powinien być realizowany. 

Pan Marcin Leśny poinformował, że aby zapobiec innym  takim inwestycjom na terenie 

gminy należałoby pomyśleć o aktualizacji zapisów planu zagospodarowania przestrzennego.  

Przedmiotowe postępowanie jest w początkowej fazie przygotowania inwestycji i 

prowadzone jest w celu poinformowania społeczeństwa i określenia wstępnych uwarunkowań 

środowiskowych  dla tego  inwestora, prowadzone jest na podstawie ustawy a nie regulacji 

wewnętrznych dlatego było wydane obwieszczenie z informacją , że takie postępowanie jest 

prowadzone. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica mówił: 

Panie burmistrzu , swego czasu była informacja na sesji , że są jakieś komplikacje z 

doprowadzeniem wody do parafii  mariawickiej w Strykowie , czy ten temat został 

zakończony? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 
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Problem jest w dalszym ciągu ponieważ funkcjonujące przyłącze do parafii , właścicielka 

działki sąsiedniej wystąpiła na drogę sadową w kwestii odszkodowania za bezumowne 

użytkowanie tego przyłącza , w tej chwili rozważamy ten temat … 

Przewodniczący rady Paweł Kasica pytał: 

Czy jest inna możliwość doprowadzenia wody do parafii? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków: 

Jest to bardzo trudne bo miejsce położenia kościoła jest szczególne nad rzeką, koszt 

odszkodowania to jest 50.000 zł. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że częściowo przyznaje rację radcy prawnemu, ale ,,mleko 

zostało rozlane ˮ , gmina wydała decyzję uważając , że zgodnie z prawem. To wydał Urząd a 

nie jakaś osoba fizyczna, po drugie statuty po to są tworzone , to jest prawo lokalne , które dla 

urzędu jako  jednostki pomocnicze gminy  jest tworzone m.in. w takich sprawach. Iw takiej 

kwestii gdzie jest narażenie ochrony środowiska  tym bardziej mając na uwadze wszelkie 

informacje przekazywane przez media na temat tego typu firm, to należy wprost dmuchać na 

zimne. To co mówi radca prawny  to wizja zmiany przepisów , ale póki co przepis 

obowiązuje i należy stosować prawo obowiązujące i to , że nie są one dostosowane do 

rzeczywistości , bo rzeczywistość  idzie do przodu a prawo pozostaje w tyle. Dzisiaj został 

popełniony błąd kosztem mieszkańców , kosztem ludzi. Nie mówię o kosztach finansowych , 

ale o kosztach moralnych tego społeczeństwa  , bo nie dość , że są mieszkańcy gnębieni przez 

transport – cały Stryków- to jeszcze im dołożyć …ja osobiście i mieszkańcy bardzo 

chcielibyśmy aby decyzja została uchylona i pozbyć się tego problemu. 

 Nie wiem czy państwo wiecie , że firma już prowadzi nabór pracowników kierowców, 

laborantów i innych. 

Pan Marcin Leśny  radca  prawny poinformował , że stosowny wniosek w sprawie 

unieważnienia decyzji już został złożony. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Panie przewodniczący , odczytał pan wniosek w sprawie zmiany granic z 5 listopada. Co od 

tej pory zrobiono  bo jeśli  się nie mylę to powinna być uchwała o konsultacjach społecznych, 

żebyśmy zdążyli z tymi zmianami . 

Głos zabrała Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków i poinformowała , że kwestie 

zmiany granic osiedli uregulowane są ustawą o samorządzie gminnym, rada gminy uchwala 

jednostki pomocnicze i takie same zasady obowiązują przy zmianie granic osiedli. 

Szczegółowe zapisy odnośnie tworzenia bądź zmiany granic jednostek regulują przepisy 

wewnętrzne jakim jest statut gminy. 

Kolejna procedura jest taka , że statut gminy w swoim zapisie ma taki punkt, że burmistrz  

przygotowuje projekt zmiany granic jednostek w uzgodnieniu z osobami zainteresowanymi. 

Trzeba przygotować wstępna zmianę granic jednostek , prace trwają , chcemy spotkać się w 

tej kwestii  z przewodniczącymi osiedli w poniedziałek o godz. 11.30 , a następnie żeby móc 

wybrnąć  z tego zapisu w statucie to projekt granic , który przygotuje burmistrz zostanie 

umieszczony na stronie urzędu i po uwagach przyjętych przez osoby zainteresowane co do 

granic proponowanych będą zorganizowane konsultacje społeczne wynikające z ustawy. Po 

przeprowadzonych konsultacjach zostanie przygotowany projekt uchwały na sesję . 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Byłem przeciwny  wcześniejszej tym uchwałom dotyczącym zmiany granic sołectw itd. bo 

uważam , że one są niewłaściwe, źle rozłączone. 

Jeżeli chodzi o tą sprawę to po pierwsze dajmy spokój w tej kadencji, dopiero wprowadzić to 

od nowej,  aby ludziom nie mącić w głowie a poza tym nie wiem czy termin nie jest za krótki. 

Trzeba ten rok przetrwać i doprowadzić do dobrej zmiany , ale jak pamiętam to na rok przed 

wyborami żadnych zmian nie powinno się wprowadzać ordynacji wyborczej. Panie mecenasie 

proszę o wyjaśnienie. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Podczas uchwalania pierwszego podziału na okręgi mówiłem , że wrócimy do tematu 

podziału miasta bo problem polegał na tym , że po zmianie przepisów osiedle Batorego ze 

względu na liczbę mieszkańców nie mogłoby funkcjonować jako odrębne osiedle,  jako 

okręg. W związku ze złożonym wnioskiem przez mieszkańców on musi być konsultowany  i 

nie ma ograniczeń prawnych co do terminu o którym mówimy. 

Pan Marcin Leśny  radca  prawny mówił : co do terminów na następnej sesji mogę udzielić 

odpowiedzi, możliwości legislacyjnych jest wiele.  

Przewodniczący rady Paweł Kasica mówił , że jest za tym aby przywrócić jeden mandat w 

mieście. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał kiedy na wsiach będą zebrania informacyjne w sprawie 

ośrodków zdrowia , ponieważ ludzie mają obawy , nie wiedza czy zostać w Remedium czy 

przenieść się do Strykowa . Druga sprawa : ile hektarów jest zajętych pod te odpady na ul. 

Warszawskiej ?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

Spotkania z mieszkańcami mają być spotkaniami informacyjnymi na początku grudnia , po to 

żeby poinformować jaka jest sytuacja , natomiast ośrodki zdrowia jako budynki , w których ta 

działalność jest prowadzona na terenie gminy Stryków  takimi pozostaną bez względu na 

różnego rodzaju rozstrzygnięcia bo są naszą własnością .  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała , że cała działka 

przy ul. Warszawskiej ma 0,96 ha z czego wskazana pod działalność  jest ¾ działki. 

 

Ad. 10 Wolne wnioski. 

 

Pani Elżbieta Błażejewska mieszkanka Strykowa, mieszka w bezpośrednim sąsiedztwie z 

działką na której ma powstać punkt zbierania odpadów niebezpiecznych. Pani Błażejewska 

powiedziała, że nie jest zadowolona z tłumaczenia Pani Motylińskiej. Chodziło o dobrą wolę i 

należało zapytać mieszkańców, a nie zapytano nikogo. Pani Błażejewska mówiła: jesteście 

wybrani przez nas, jesteście naszymi głosami, na naszym terenie musimy być wybitnie 

mądrzy i czujni. Wszystko pięknie brzmi na papierku, a to jest utopia, że papier nam 

wystarczy. Kto wyceni nasze szkody, nie tylko Warszawska 4a, ale całej Polski.  Mieszkańcy 

mają pozostać z tym problemem? Jesteśmy tym zbulwersowani, musimy dbać o swój interes, 

chodzi o nasze zdrowie, zanieczyszczenie wód… 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że Urząd będzie czynił wszystko, aby tego typu 

zakład nie powstał na terenie naszej gminy. 

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków: ja już wtedy 

tłumaczyłam o co chodzi, proszę dostrzegać nasze działania, aby tego nie było. Pomyłki się 

zdarzają, robimy wszystko, aby je wyeliminować. Proszę nie rozważać tego w kategoriach, że 

coś się stało. Do tego, aby powstało przedsięwzięcie jeszcze daleka droga.  

 

Mecenas Marcin Leśny z kancelarii Leśny i Wspólnicy powiedział, że jest małe 

prawdopodobieństwo, że to przedsięwzięcie będzie zrealizowane, w tej sprawie będą 

wykorzystane wszystkie środki prawne. Ta decyzja jest opinią gminy, jakie uwarunkowania 

trzeba spełnić, aby to przedsięwzięcie mogło powstać. A poza tym, jeśli tam idzie droga, to 

nie ma szans na powstanie tego zakładu.         
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Ad. 11 Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radna Małgorzata Kiełbik  odczytała 

protokół Komisji i poinformowała, że Komisja nie przyjęła wniosków na XLIII sesji w dniu 

29 listopada 2013 r.   

 

Głosowanie: 15 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 12 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 

 

 


